
FAU- møte 28. januar 
 

Til stede: 16 

Cecilie V. Eie, Gaute Garsjø, Ann Kristin B. Dale, Rannveig Sve, Karen Schmidt, Tonje 

Vetrhus Karlsen, Kari Werner Bjørheim, Kristine H. Haualand, Therese H. Hetland, Amalie 

Lekvam, Anna Torgersen, Jeanine Svendsen, Camilla Vervik Barka, Ramona Helland, 

Milagros Landa, Anne- Marije Nordstrand 

 

Referent: Ann Kristin  

 

Godkjent referat: Gaute  

 

  

Økonomi Alle trinn kan bruke 3000 kr på et felles arrangement eller kjekk aktivitet for 
trinnet i løpet av skoleåret. Send kvitteringer og kontonummer til 
økonomiansvarlig i FAU, Øystein Toppe, sammen med beskrivelse av hva 
som er gjennomført, e-post: oystein.toppe@gmail.com  

Kommunalt FAU 11. februar kl. 19.30 på Tryggheim Strand.  
 
Saksliste:  

1. Innlegg fra ordfører/ leder levekårsutvalg.  
2. Manglende foreldreundersøkelse fra kommunen 
3. Arkivering av referat fra FAU 
4. Informasjonsdeling overgang barn/ungdomsskole 
5. Drøfte utkast forventningsavklaring mellom foreldre og kommunale 

tjenester.  
6. Evt: 17. mai 

Aktiviteter Oppdatering på gjennomførte og planlagte aktiviteter 
 
Planlagte:  

- Nei til narkotika (hjerterommet på Fjelltun) - 12. februar 
- Discokveld- 7. trinn har 14. februar 
- Barnevakten - sosiale medier tirsdag og onsdag uke 6.  
- FAU-innføring - 19/2 17.30 på Tau 
- Foreldremøte i regi av FUG (foreldreutvalget for grunnskole) rundt 

temaet “Hjem- skole samarbeid”  
20. februar kl. 18.30 på Fjelltun skole.  

- “Storforeldremøte” 
- Påmelding til kontaktlærer 
- Kontaktlærer melder fra til Gerd 
- Invitasjon på lekseplan og hjem til IST 
- Foreldre sitter klassevis og samarbeider. 
- Foredrag i hjerterommet med Silje 
- Gerd sjekker mulighet for fysisk tolking.  
- FAU stiller med småsnacks 

 
Gjennomførte arrangement:  

- Julegrøt. Positive tilbakemeldinger, stor takk til Ulf for stor bidrag!  
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- kaker til pensjonister 
- reflekskampanje 
- midler til “Allemed” bua 20 000kr.  
- Skidag- avslag på søknad.  

Skolens økonomi Ressursene er ikke blitt betraktelig bedre, er nøkterne slik at skolen ikke 
havner i samme økonomiske situasjon igjen.  
 
Nøktern bruk av vikarer. Men ikke det store etterslepet som skal dekkes inn i 
år, slik som det var i fjor. 
 
På dager med høyt sykefravær er det urealistisk å kunne erstatte alle med 
vikar, det er veldig begrensede midler til dette. Skolen har bedt om 1,5 
million mer til vikartimer, dessverre har ikke det blitt bevilget. 
 
Skolen har en del øremerkede midler, f. eks materiell til praktisk- estetiske 
fag.  
 
Skolen holder på å lage en plan for hvordan tilrettelagte timer til elever som 
har gått ut, blir gitt. Dette er snakk om årstimer, og kan derfor gis før 
sommeren.  
 

Flytting av STOLT Foresatte har fått beskjed om at avdelingen som hører til ved siden av 
hjerterommet på Fjelltun skal flyttes opp i “Brakken” ved siden av Bikubå 
barnehage.  
 
Hvilken tilstand er bygget i?  
Hvorfor har ikke foresatte blitt involvert i prosessen?  
Hvilke tanker har skolen om at allerede isolert avdeling blir mer isolert?  
 
Skolen forteller:  
Avdelingen som er blitt brukt til elevene med tilrettelagt behov, er ikke 
optimal. Her er elever med svært ulike behov. Skolen har i byggefasen spurt 
om å gjøre endringer på avdelingen, men dette ble avvist da det var for sent 
i prosessen. Musikkrommet er blitt brukt i tillegg.  
 
Autismeteamet har vært på befaring i brakken, og mener dette bygget er 
mer passende for behovene for disse elevene. Her vil det være mulig med 
ulike soner og skjerming av de ulike behovene. Bygget skal renoveres, det 
er planlagt sanserom og treningsrom.  
 
Skolen beklager veldig at ikke foresatte er blitt mer involvert i prosessen. 
Det burde de ha blitt.  

17. mai  Disse mangler 17. mai kontakter:  
4C mangler 1 
4D mangler 3 og klassekontakt 
6A mangler 3 
6B mangler 1 
6D mangler 6 
Tidspunkt for togets avgang fra Jørpeland blir 09.15 

Innmeldte saker App til byttebua:  



 
“La vandre”- appen. Er dette noe for Fjelltun?  
 
Lavterskel for å få klær i fra “Byttebua 
 
Skolen svarer:  
Ansvarlig for byttebua på skolen sjekker denne appen nærmere.  
 
__________________________________________________ 
 
Skjermbruk i klasserommet 
Lite dokumentasjon om dette. Er det mulig å finne ut mer om hvor mye tid 
elevene bruker på skjerm i løpet av en skoledag?  
 
Skolen svarer:  
Det er pedagogene som bruker skjønn og skjerm med måte. De ser hva 
som er mest hensiktsmessig.  
 
 

Skriveferdighet Har skolen fortsatt fokus på skriving?  
 
Fortsatt fokus, men er nok individuelt hvor mye det blir vektlagt. Skolen 
skriver mye for hånd, men er forsiktig med å begynne for tidlig. Motivasjon 
for læring er viktigere enn fin håndskrift.  
 

Verbalpunkt i 
budsjett 25 

“Vi ønsker å legge til rette for flere treffpunkt, både faglig og sosialt, 
med formål om å styrke og trygge rollen som foresatte”.  
 
Innspill:  
 
Sosiale treffpunkt 

- Skape foreldrenettverk 
- Kjekke aktiviteter sammen med de andre foreldrene 
- Foreldre og barn kommer sammen og leser på biblioteket ved skolen 

på kvelden 
- Åpen skoledag en gang i året. Lek, spill og møt hverandre.  
- Friluftslivets år. Treffpunkt ute rundt et bål.  
- Flere “åpen hall” i regi av Staal. Bra med aktiviteter og trygge voksne 

som er på plassen.  
- Aktivitet rett etter skolen med trygge voksne og aktiviteter.  
- Gode arrangementer som skal bli gjennomført, kan godt 

markedsføres bedre. Tidspunkt, sted og hvem det er for! 
 
 

Bussproblematikk 
- Veldig mange elever tar bussen uten å ha gyldig billett.  
- Kolumbus har fått beskjed om å ta mer tak. 10 og 11 desember var 

det billettkontroll. Det var høye tall på sniking. Over 45% hadde ikke 
gyldig billett eller gikk av bussen da det ble kontroll.  

- Store barn plager de små.  
- Overfylte busser.  
- Skolen ønsker at Kolumbus gjeninnfører å sjekke billett.  



- “Skolebussen” er vanlig rutebuss.  
- Alle barn som tar buss må betale for billett.  

 
 

Sosiale medier Barna får mye dritt på Snap og lignende. Selvmord, pedofili, narkotika etc.  
 
Barna snakker om dette på skolen, og barn som har strenge foresatte er 
ikke med i disse gruppene. Det er kommet så langt at de føler seg utenfor, 
selv om voksne kan se at det er fint å være utenfor dette.  
Foresatte må bry seg om hva barna gjør. Skolen melder om at barn også 
lurer foreldrene sine med to brukere.  
Skolen er positiv til å arrangere foreldremøte for trinn hvor dette er 
hensiktsmessig. 

FAU- møter 20. mars (møtet flyttes fra 18. mars) 
8. mai- nominering av ny FAU- leder 

 


